

PELANCARAN MANIFESTO PRU-14 BARISAN NASIONAL



HEBAT
BARISAN Kepemimpinan Tertinggi Barisan Nasional negeri tekun mendengar Manifesto Pilihan Raya Umum Ke-14 (PRU-14) di Axiata Arena, Bukit Jalil, Kuala Lumpur, malam tadi.



GELAGAT



SOLAT
SEMPAT mengerjakan solat maghrib sebelum majlis pelancaran Manifesto PRU-14 Barisan Nasional.

REAKSI

MANIFESTO BARISAN NASIONAL



"BANTUAN Rakyat 1Malaysia (BRIM) adalah cukup luar biasa. Dengan itu jelas, tiada jalan yang salah diambil oleh kerajaan berkaitan BRIM."

DATUK SERI ABDUL RAHMAN DAHLAN,
Menteri di Jabatan Perdana Menteri

"PENUBUHAN Universiti Al-Quran adalah sesuatu yang amat dinantikan oleh pelbagai lapisan masyarakat. Para ibu bapa yang menekuni pendidikan agama khususnya pendidikan tahfiz untuk anak-anak mereka boleh tersenyum dengan kewujudan universiti khusus untuk pendidikan al-Quran."

DATUK SERI JAMIL KHIR BAHAROM
Menteri di Jabatan Perdana Menteri



"PENUBUHAN Majlis Ekonomi Wanita (MEW) adalah sesuatu yang amat dialu-alukan. Sememangnya agenda pemerkasaan ekonomi wanita menjadi perkara utama yang digariskan dan merupakan salah satu kluster di bawah Tahun Memperkasakan Wanita 2018 (TMW18). MEW dilihat dapat menentukan hala tuju dan pembangunan agenda wanita dengan lebih terarah."

DATUK SERI ROHANI ABDUL KARIM
Menteri Pembangunan Wanita, Keluarga dan Masyarakat

"BANYAK perkara yang diberikan penekanan untuk pelajar termasuk kad diskaun khas bagi mengurangkan bebanan kos pengangkutan. Malah pemberian RM1,500 untuk setiap anak penerima Bantuan Rakyat 1Malaysia (BRIM) yang akan memasuki universiti amat melegakan. Satu kebaikan untuk orang muda."

DATUK SERI IDRIS JUSOH
Menteri Pendidikan Tinggi



"LANGKAH menubuhkan bank khas bagi menguruskan pinjaman perumahan mampu milik dan perumahan kos rendah adalah sangat tepat pada waktunya memandangkan isu tidak mampu membeli rumah ini menjadi salah satu masalah terutamanya di kawasan bandar seperti di Selangor dan Kuala Lumpur."



TAN SRI NOH OMAR
Menteri Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan

"SAYA percaya melalui manifesto ini isu asas seperti capaian 99 peratus bekalan air, elektrik dan infrastruktur di luar bandar dapat di selesaikan. Peningkatan penetrasi internet dan penambahan kelajuan jaringan internet juga sejajar dengan cadangan Kementerian untuk wujudkan desa digital."

DATUK SERI ISMAIL SABRI YAKOB
Menteri Komunikasi, Media dan Kebudayaan

